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Protokół  Nr VII/2015 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 12 marca 2015 roku 

w godz. od 1600 do 1845 
 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych, mandat radnego 

pana Marka Rożka wygasł, na podstawie art. 383 par. 1 pkt 6 Kodeksu 

wyborczego w wyniku wyboru na Burmistrza Borku Wlkp.) -  lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek,  

Z-ca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej – Krzysztof Łoniewski, 

Kierownik Posterunku Policji w Borku Wlkp. – Robert Pilch, 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak,  

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Karolewie – Renata Matelska, 

Dyrektor BPMiG w Borku Wlkp. – Marlena Kowalska, 

Dyrektor MGOK w Borku Wlkp. – Justyna Chojnacka, 

Dyrektor Zespołu Szkół w Zimnowodzie – Barbara Krzekotowska, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wycisłowie – Alina Sokół, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska, 

Radni Powiatu: 

- Grzegorz Marszałek  

- Maciej Biskup 

oraz sołtysi i mieszkańcy gminy -  

lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Ślubowanie radnego wybranego w wyborach uzupełniających zarządzonych 

na dzień 8 marca 2015 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 
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5. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego  

z  uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2014 roku. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2014 roku. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2014 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Borku Wlkp. za 2014 rok. 

10.  Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

11.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

12.  Zapytania i interpelacje radnych. 
 

13. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany Statutu Osiedla Borek Wlkp., 

b) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie   

     obejmowanych przez Gminę Borek Wlkp.  udziałów w spółce “Zakład  

     Gospodarki Odpadami” Sp. z o.o. w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach, 

c) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

     Oddział Terenowy w Poznaniu, 

d) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

     Oddział Terenowy w Poznaniu, 

e) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Borek Wlkp. na lata 

2015-2020, 

f) zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

g) likwidacji Centrum Integracji Społecznej w Zimnowodzie, 

h) zmian budżetu i w budżecie na rok 2015. 

 

14. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

15. Wolne głosy i wnioski.  

16.  Zakończenie.       

 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

porządku sesji, po czym wnioskował o wprowadzenie projektu uchwały w 

sprawie powołania doraźnej komisji ds. rozpatrzenia skargi na dyrektora 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp.  

 

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. 

 

Za wprowadzeniem w/w projektu uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał pkt 13 porządku sesji po 

wprowadzonej zmianie: 

 

13. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany Statutu Osiedla Borek Wlkp., 

b) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie   

     obejmowanych przez Gminę Borek Wlkp.  udziałów w spółce “Zakład  

     Gospodarki Odpadami” Sp. z o.o. w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach, 

c) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

     Oddział Terenowy w Poznaniu, 

d) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

     Oddział Terenowy w Poznaniu, 

e) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Borek Wlkp. na lata 

2015-2020, 

f) zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

g) likwidacji Centrum Integracji Społecznej w Zimnowodzie, 

h) zmian budżetu i w budżecie na rok 2015, 

i) powołania doraźnej komisji ds. rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp. 

 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem porządku sesji głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny.  

 

Po czym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji porządku sesji. 

 

Ad.3. Ślubowanie radnego wybranego w wyborach uzupełniających 

zarządzonych na dzień 8 marca 2015 roku. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 8 marca 2015 roku odbyły się 

wybory uzupełniające do Rady Miejskiej. 

Ponadto poinformował, że w okręgu Nr 5 w skład, którego wchodzą następujące 

ulice miasta Borku Wlkp.: ul. Edmunda  Bojanowskiego, ul. Koźmińska,  

ul. Pogorzelska, ul. Zdzieska oraz ul. Zdzież. 

Radnym w w/w okręgu został wybrany Pan Tadeusz Ludwiczak.  

 

Następnie poprosił Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej –Wiesławę 

Wójcik o wręczenie zaświadczenia o wyborze radnemu Tadeuszowi 

Ludwiczakowi. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady  poinformował, że art. 23a  ustawy  

z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym stanowi, że: 

„Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie” 

 po czym odczytał rotę ślubowania: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Radny Tadeusz Ludwiczak odpowiedział  „ślubuję,  tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że na podstawie listy obecności  

i złożonego ślubowania na 15 radnych Rady Miejskiej Borku Wlkp. obecnych  

w sesji uczestniczy 15 radnych. 

W związku z powyższym sesja jest prawomocna. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak stwierdził, że radni mieli 

możliwość zapoznania się z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze 

Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Nikt uwag nie zgłosił.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego 

przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z V sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Nikt z obecnych uwag nie zgłosił. 
 

Ad.5. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego  

z   uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2014 roku. 

 

W/w sprawozdanie złożył Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 

w Gostyniu – Krzysztof Łoniewski, które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

W tym punkcie głos zabrał  Komendant Miejsko – Gminny ZOSPRP  

w Borku Wlkp. Grzegorz Marszałek, przedstawił bieżące sprawy dotyczące 

OSP  gminy Borek Wlkp. 

 

Ad.6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2014 

roku. 

 

Powyższe sprawozdanie złożył Kierownik Posterunku Policji w Borku Wlkp. – 

Robert Pilch, stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak wnioskował o zwiększenie patroli 

policji w godzinach od 2400 do 400. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 



Str.5/13 

Ad.7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok. 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii – Jolanta Majchrzak 

przedstawiła powyższe sprawozdanie. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

Nikt z obecnych nie zgłosił uwag do sprawozdania. 

 

Nieobecny radny – Tomasz Pawlak. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2014 

rok. 

 

W/w sprawozdanie złożyła Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota 

Dutkowiak, stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.9. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Borku Wlkp. za 2014 rok. 

 

Powyższe sprawozdanie złożyła Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Borku Wlkp., stanowi ono załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Ad.10. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

Radny Maciej Biskup  poinformował, że  Sprawozdanie nie zostanie złożone, 

ponieważ od ostatniej sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. Rada Powiatu Gostyń 

nie odbyła żadnego posiedzenia. 

 

Ad.11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

Sprawozdanie z działalności złożył Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. 

Nikt z obecnych uwag nie zgłosił. 
 

Ad.12. Zapytania i interpelacje radnych.    

 

Wpłynęły dwa zapytania radnego Michała Dopierały w sprawie: 

1) prawnego uzasadnienia konieczności wystąpienia organizatora dożynek  

o zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych, 
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2) konieczności zatrudniania firmy ochroniarskiej w czasie imprez lokalnych.  

 

Zapytanie radnego Romualda Gawrońskiego w sprawie wyznaczenia przejścia 

dla pieszych k/Zakładu p. Mroza w Borku Wlkp.  

 

Ad.13. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Statutu Osiedla Borek Wlkp., 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/25/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

b) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie   

obejmowanych przez Gminę Borek Wlkp.  udziałów w spółce “Zakład  

Gospodarki Odpadami” Sp. z o.o. w Jarocinie z siedzibą  

     w Witaszyczkach. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/26/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

c) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

Oddział Terenowy w Poznaniu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/27/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

 

d) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

Oddział Terenowy w Poznaniu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/28/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

e) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy  

Borek Wlkp. na lata 2015-2020. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 
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Uchwała Nr VII/29/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

f) zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/30/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

g) likwidacji Centrum Integracji Społecznej w Zimnowodzie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 
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Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/31/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

h) zmian budżetu i w budżecie na rok 2015. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Burmistrz przedstawił dodatkowe uzasadnienie zmian budżetu i w budżecie na 

2015 rok. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/32/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

i) powołania doraźnej komisji ds. rozpatrzenia skargi na dyrektora 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy inni radni chcieliby być w składzie 

w/w komisji. 

 

Nikt więcej nie zgłosił się do składu Komisji ds. rozpatrzenia skargi na 

dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp. 
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak – opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Tomasz Pawlak). 

Uchwała Nr VII/32/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.6. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Zapytanie radnego Michała Docierały w sprawie: 

1) prawnego uzasadnienia konieczności wystąpienia organizatora dożynek  

o zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Burmistrz wyjaśnił, że wszystko musi być udokumentowane. 

 

 

 

 

 

2) konieczności zatrudniania firmy ochroniarskiej w czasie imprez lokalnych.  

 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy policja jest zobowiązana do ochrony 

imprez. 

Burmistrz wyjaśnił, że organizator imprezy musi ją zabezpieczyć, natomiast 

policja nie ma obowiązku ochrony.  

 

Zapytanie radnego Romualda Gawrońskiego w sprawie wyznaczenia przejścia 

dla pieszych k/Zakładu p. Mroza w Borku Wlkp.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że sprawa zostanie zgłoszona do stosownej komisji. 

 

Innych zapytań nie zgłoszono. 
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Ad.7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał co z punktami świetlnymi. 

Burmistrz wyjaśnił, że w tym miesiącu będą podpisywane umowy z ENEĄ w tej 

sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady - Gawroński wnioskował także o zgłoszenie do 

ENEI, że w Karolewie przy posesji nr 25 drzewo wrasta w linki energetyczne.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że sprawa zostanie zgłoszona. 

 

Radna Róża Jędrosz zapytała czy na budowę gazociągu we wsi Wycisłowo jest 

wykonany kosztorys i jakie informacje przekazać mieszkańcom w tej sprawie. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że taki kosztorys sporządza firma zakładająca gaz, 

natomiast Gmina musi mieć informację które wioski są zainteresowane tą 

sprawą, kto się podłączy i tym samym będzie partycypować w kosztach. 

Wymagane jest podpisanie deklaracji o przyłączeniu przez co najmniej 70% 

mieszkańców danej miejscowości. Nie może być tak jak zrobiono  

w miejscowości Jeżewo, gdzie wszyscy mieszkańcy chcieli gaz, a podłączyło się 

6 osób. Obecnie z wszystkimi chętnymi na podłączenie gazu osobami są 

podpisywane umowy o zobowiązaniu do podłączenia i partycypowaniu  

w kosztach podłączenia. W razie niewywiązania się z umowy będą wyciągane 

konsekwencje finansowe.  

 

Przewodniczący Rady zapytał do kiedy sołtysi mają pozbierać deklaracje. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że czym wcześniej tym lepiej, dodał także, że taka sama 

deklaracja musi być podpisana przy budowanie kanalizacji sanitarnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak zapytał, czy jest informacja  

z powiatu o terminie łatania dziur na ulicy Dworcowej w Borku Wlkp. 

 

Burmistrz poinformował, że po wyborach sołeckich dokonano podsumowania 

wniosków dotyczących remontu dróg powiatowych i wszystko jest przekazane 

do  Zarządu Dróg Powiatowych w Gostyniu. Zostały przeprowadzone rozmowy 

ze Starostą Gostyńskim o wytyczeniu ewentualnej drogi zamiennej, ponieważ 

dalsza budowa drogi przez Strumiany może nie dojść do skutku, ze względu na 

brak środków zewnętrznych, które miały być zabezpieczone w Starostwie 

Powiatowym.  

Ponadto Burmistrz poinformował, że Gmina Borek Wlkp. ubiega się  

o dofinansowanie do budowy drogi przy Przedszkolu w Karolewie, i są duże 

szanse na realizację tego zadania. 
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Następnie poinformował, że należy rozpatrzyć modernizację następujących dróg 

powiatowych: Siedmiorogów, chodniki przy firmie BIOPAL, Bruczków, droga  

z Bruczkowa przez Leonów do drogi wojewódzkiej.  

W najbliższym czasie ma się rozpocząć wycinka drzew, rekultywacja śmietnika. 

 

Radny Damian Florczyk wnioskował o usuwanie ogłoszeń, plakatów i ulotek na 

Rynku w Borku Wlkp. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że plakaty wyborcze mogą wisieć do miesiąca, później dany 

komitet jest obciążany usunięciem w/w plakatów. 

 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad.8. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady zakończył VII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik     Andrzej Kubiak 


